
 

 

Jeg har vært veldig aktiv på matematisk institutt, jeg er nåværende leder av MFU og sitter i 
institutrådet på matematisk institutt. Dette synes jeg har vært gøy og spennende, derfor kunne jeg 
tenke meg å ta med det engasjementet jeg har hatt der og videreføre det til fakultetsstyret. 
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